
 
 
Åpen Folkekirke Hamar 
Styremøtemøte 3.4.2018 kl. 16:30-18:00 
Sted: Høgskolen i Innlandet, Hamar 
Til stede: Finn, Gunhild, Ole (referent), Ole Kristian, Sevat, Sveinung (via Skype etter 16:30) 
 
Saker: 

13/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 
- Innkalling og saksliste ble godkjent. 

14/18: Godkjenning av referat fra styremøte 13.03. 2018 (vedlagt)  
- Oppfølgingssaker fra forrige møte videreføres. 
- Referatet fra møtet 13.03.2018 godkjennes. 

15/18: Aktuelt om Kirkemøtet og Kirkemøtesaker 
- Kirkemøtesakene ble drøftet på bispedømmerådsmøtet tidligere på dagen.  
- Forskjellen i synspunktene er tydeligst i saken om valg av menighetsråd, bispedømmeråd 

og kirkemøtet.  
- Lovgivning om tros- og livssynssamfunn skapte også debatt. Her er det uenighet innad i ÅF, 

men Hamar BDR står samlet. Dette er likevel ikke en sak vi er i mindretall i.  
- Kan vi gjøre saken om kultursatsing til en ÅF-sak? Ole Kristian har allerede blitt intervjuet 

om dette av Vårt Land.  

16/18: Hvordan styrke regionlagets arbeid fram mot valget 2019 
- Finn orienterer om møte i regionalstyret i ÅF 
- Sevat fremhever viktigheten av å reise rundt i menighetene og møte folk lokalt for både å 

snakke og lytte 
- Finn fremhever fristen 15. februar 2019 for å fremme liste. Vi forutsetter at fristen for å 

fremme navn på lister blir opprettholdt av ÅF sentralt. 
- Hva er minstekravet til antall kandidater? Dette må sjekkes i regelverket. Mellom 10-20 

kandidater burde foreligge, men dette må diskuteres. 
- Finn foreslår å gå aktivt ut og verve medlemmer i et skippertak til sommeren. Sevat 

foreslår en målsetting om at alle medlemmer skal verve et nytt medlem selv. 
- Etter sommeren vil vi sette i gang en kampanje for å få frem at prosessen fram mot neste 

valg er i gang. Dette kan skje med leserinnlegg i avisa, facebook, m.m. 
- Bruke lokale ressurspersoner for å skape samtaler lokalt. Det er fint med møter hvor man 

kan samle interesserte, men vi kan nå enda lenger ut enn det. Bruk de vi kjenner i 
prostiene som igjen kan bruke sine nettverk. 

- Vår tilnærming til valgkampen må være så åpen som mulig. Det er et poeng i seg selv. 
- Spørsmål om konkrete arrangementer og møter kan vi komme tilbake til. Det er fortsatt 

tid. 

17/18: Møteplan (møtehyppighet, neste møte) 
- Nytt møte vi bli holdt 9. mai 15:30 

18/18: Eventuelt 
 
 

 


